
REPUBLIKA HRVATSKA       
VIJEĆE ZA ELEKTRONIČKE MEDIJE 
 
        Zagreb, 15. svibnja 2011. 

 

Z A P I S N I K 
 

s 49-11 sjednice Vijeća za elektroničke medije, održane dana 12. svibnja 2011.  

 

Započeto u 13.00 

 

PRISUTNI: Zdenko Ljevak, Olga Ramljak, Marija Udiljak, Damir Hajduk, Ljubomir Stefanović  

i Ernest Strika 

 

NEDOSTAJE: Zdravko Kedžo 

 

OSTALI 

PRISUTNI: Nives Zvonarić  

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Vijeća Zdenko Ljevak i konstatirao da postoji kvorum za 

donošenje pravovaljanih odluka te predložio sljedeći: 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Ovjera zapisnika 44-11 i 45-11 sjednice Vijeća 

2. Utvrđivanje formalnih uvjeta ponuda pristiglih na javni natječaj broj 04/11 

3. Zahtjev nakladnika OAR za sklapanje dodatka ugovora  

4. Prijedlog Pravilnika o upisniku pružatelja medijskih usluga i elektroničkih publikacija 

5. Razno 

 
Predloženi dnevni red jednoglasno je prihvaćen  

 
Ad. 1. 

Ovjereni su zapisnici 44-11 i 45-11 sjednica Vijeća.  

 

 

Ad. 2. 

Odlučeno je: 

Utvrđuje se formalna valjanost ponuda pristiglih na javni natječaj broj 04/11 za davanje 
koncesija za šire područje grad M. Središće. 
 

 

Ad. 3.  

Odlučeno je: 

Ne prihvaća se zahtjev nakladnika OAR d.o.o. za sklapanje dodatka ugovora o korištenju 
koncesije. 
 
Raspisuje se javni natječaj za davanje koncesije za obavljanje djelatnosti pružanja medijske 
usluge televizije na području digitalne regije D1, a na temelju utvrđenog javnog interesa. 
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Ad. 4. 

Odlučeno je: 

Prihvaća se prijedlog Pravilnika o upisniku pružatelja medijskih usluga i elektroničkih 
publikacija s primjedbama i prijedlozima iznesenim u raspravi, te će se isti objaviti na web 
stranicama u okviru javne rasprave.  
 
 
Ad. 5. 

Gosp. Ljevak izvijestio je članove Vijeća o održanom sastanku s predsjednikom Uprave RTL 

Hrvatska d.o.o. gosp. J. Züllom te ukratko iznio iznesene stavove na sastanku.  

U raspravi je izneseno da je neprihvatljivo ponašanje RTL-a, imajući pri tome u vidu prvenstveno 

iznesene zahtjeve za izuzeće Vijeća kao regulatornog tijela te navode u očitovanjima da će se 

nakladnik boriti protiv odluka Vijeća „.... pravnim i drugim sredstvima“. Istaknuto je da bi trebalo 

razmisliti o traženju zaštite od nadležnih tijela. 

 

Gđa Ramljak te gosp. Stefanović i Strika podnijeli su izvješće sa službenog puta u Đakovo,  dana 

10. svibnja 2011. godine, vezano za obilježavanje 50 godina djelovanja nakladnika Radio Đakovo. 

 

Gđa Ramljak i gosp. Stefanović podnijeli su izvješće sa sastanka hrvatsko-srpskog Međuvladinog 

Mješovitog odbora za manjine održanog  dana 12. svibnja 2011. u Ministarstvu vanjskih poslova i 

europskih integracija. 

 

 

Dovršeno u 15.30 sati 

 

 

Zapisnik sastavila        Predsjednik Vijeća 

 

Nives Zvonarić        Zdenko Ljevak  


